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Termín jednání: 22. 10. 2019 v 16:00 hodin 

Místo: Terezián – zasedací místnost 

Prezence: 

Členové komise:  

přítomni: Bc. Vejmělková, Mgr. Kajlíková, Ing. Bláha, Dr. Milfait, MUDr. Hess, 

omluveni: Miroslava Bláhova, DiS. 

nepřítomni:  

hosté:  

p. Ing. Kalina (starosta) 

pí. Denisa Wacková (koordinátorka) 

pí. Bc. Roubalová (ředitelka DPS): odchod 16:30 

p. JUDr. Smělík (jednatel NEML): odchod 17:00 

 

Komise je usnášeníschopná. 

 

Tajemník komise:   

Bc. et Bc. Karolina Vejmělková 

 

Program jednání: 

1. Splněné úkoly: 

Pí. Wacková: 

-  rozešle výstup z konference, které se účastnila: dodatečně rozešla 

-  zjistí možné dotace pro sociální oblast: -> informace od IaD město nyní nečerpá žádné 

dotace-> možné výzvy rozešle emailem 

- Sociální podnikání: město by muselo spolupracovat s jiným subjektem, jedná se na 

komisi ZMaMA21 

Pí. Vejmělková:  

- zažádá o výstupy nemocnice pro Komisi: pan jednatel měl pokyn od sekretářky pokyn, 

že výstupy má posílat pouze vedení města-> p. starosta sdělil, že nemocnice může 

posílat výstupy i předsedkyni komise 

Pí.Wacková:  

- vytvoření ankety: spokojenost pacientů se službou a péčí-> vytvořeno, nyní odloženo 

Pí.Vejmělková: 
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- zjistí, proč mobilní hospic sv. Jiří nedostává finance od města: informace od p. Nováčka 

(odbor SV)-> hospic si pro rok 2019 nezažádal o dotaci 

 

2. Stravování DPS/NEML 

Pí. Roubalová: 

-  Hovoří s jednateli NEML na každém setkání, nyní se řeší vedení a ekonomika úseku 

stravování->po stabilizaci tohoto úseku se bude řešit možná spolupráce 

 

3. Domov pro seniory 

P. Hess: 

- Zařazení svého bodu: kolega MUDr., který působí na Chebsku, chce v DPS ubytovat pár-

>žádost předána paní Roubalové 

Pí. Kajlíková: 

- nabízí DPS Kynžvart, kde nyní mají volné místo pro páry 

Pí. Roubalová:  

- aktualizace plánu rekonstrukce a modernizace objektu DPS: hlavní dveře se budou 

rekonstruovat, budova B (protýká střecha (azbestová)-> bude se dělat analýza, dostane 

vedoucí IaD, větší opravy se nechystají, rekonstrukce prádelny (nyní výběrové řízení na 

dodavatele). Kuchyň: rekonstruovaná, ale ve špatném stavu jsou konvektomaty. Dva 

nové výtahy. Rekonstrukce centrální koupelny. Nová bytová jednotka v 6. patře. 

P. Hess:  

- doporučuje, aby defibrilátor, který je v DPS, byl zkontrolován + baterie 

 

4. Nemocnice ML 

P. Smělík:  

- Stravování  - souhlasí s paní Roubalovou 

Pohotovost: 

P. Bláha:  

- pro příští rok je finance na pohotovost na stejné úrovni a částce 

- k 30. 8. a k 31. 9. Dostala dozorčí Rada (59%), cca 60% jsou občani 

Mariánskolázeňska, čemuž odpovídá částka, kterou město na nemocnici přispívá 

- dozorčí rada: nenašla jinou formu (viz nápady p. Hesse na minulém setkání Komise – 

ale je nutná hlubší analýza) poskytování pohotovosti v ML 

- dvě dotační smlouvy s městem a krajem: město: fixní platba 
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- kraj: vyrovnávací platba (zálohovací platby 2x ročně) 

Koncepce nemocnice ML 

P. Bláha: 

- měl by být vytvořen koncepční materiál 2020- 2023 

- společníci by si měli říct, jaký by měl být další rozvoj nemocnice 

- p. Smělík: zpracovává koncepci, kterou pošle dozorčí radě do příštího týdne 

 

Novinky z nemocnice ML 

- od 1/2020: geriatr 

- nemocnice jsou zájemci o vedlejší pozemek u nemocnice, tam by se vybudovalo 

parkoviště 

- pí. Kalinové: dotaz na kauzu, která se v posledních dnech řeší na Facebooku 

(nedostatečná péče), dnes to jednatelé nemocnice řešili, nyní konzultuje s p. Hessem-

>postup lékaře byl správný 

- pacienti mají možnost si stěžovat (různé formy, do kterých nepatří) – pí. Roubalová  

- pí. Kalinová: rychlá záchranná služba: kdo má nárok na odvoz sanitkou do jiné 

nemocnice (to má v gesci pojišťovna, ta má svou metodiku na webových stránkách)  

- p. Hess: v Německu se to řeší s taxi - službou, která nabízí pacientům výrazně nižší 

cenu 

- p. Hess: zvážit, zda by neměla přibýt další sanitka (nyní dvě), která by se soustředila na 

dopravu zraněných a nemocných (p. Smělík: toto není nyní záměrem rozvoje 

nemocnice) 

Diskuze k nemocnici 

- město si bude nechávat dělat právní rozbor na financování provozu nemocnice 

- pí. Kajlíková: město by se mělo rozmyslet, jakou formou bude v budoucnosti 

poskytovat pohotovost 

- p. Bláha: poté, co bude vytvořená zpráva z dozorčí rady bude komise řešit možná 

doporučení pro vedení města 

5. Různé: 

Bezpečně na internetu 

p. Kalina: bezpečně na internetu 
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Úkoly: 

- Pí. Vejmělková: napíše email p. starostovi, aby napsal email panu Sidorjákovi a zeptal 

se na akci bezpečně na internetu 

- Pí. Wacková: pošle všechny podklady ze školení 

 

 

 

 

Přílohy:  

Termín dalšího setkání Komise: středa 20. 11. od 16:00 

(pondělí 16. 12. od 16:00) 

 

Usnesení KSVaZ č. 2/2019 

 

Konec jednání: Tajemník komise jednání se souhlasem všech přítomných ukončil v 17:30. 

Dne 22. 10. 2019 zapsala: Bc. Vejmělková 

Zápis schválila členka komise: Mgr. Kajlíková 

 

 

 


